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وحیدی در گفت و گو با ایرنا؛

وزارت کشور در انتظار قانون جدید انتخابات
 اجرای شیوه تناسبی در صورت تأیید شورای نگهبان

وزیر کش��ور با بی��ان اینکه ۱۹ خ��رداد زمان آغاز 
اس��تعفا برای داوطلب��ان دوازدهمی��ن دوره مجلس 
شورای اسلامی است، گفت: البته وزارت کشور منتظر 
قانون جدید انتخابات که به تازگی در مجلس مصوب 

شده است، خواهد ماند. 
احمد وحیدی در گفت وگو با خبرنگار حوزه دولت 
ایرنا درباره تاریخ اس��تعفا ب��رای داوطلبان نمایندگی 
دوازدهمین دوره مجلس ش��ورای اس��لامی، تصریح 
کرد: براس��اس قانون موجود و همانگونه که در بیانیه 

وزارت کشور آورده شده است از ۱۹ خرداد باید این استعفا صورت گیرد.
به گفته وی، وزارت کشور منتظر قانون جدید انتخابات مجلس است و اگر این قانون جدید 

به نتیجه برسد باید مطابق با آن عمل شود.
وحیدی درباره مصوبه فعلی مجلس درخصوص انتخابات تناس��بی در تهران و ش��مارش آرا 
طبق لیست ها و قابلیت اجرایی شدن آن افزود: اگر این موضوع تبدیل به قانون شود و مورد 

تایید شورای نگهبان واقف شود وزارت کشور آن را اجرایی خواهد کرد.
به گزارش ایرنا و بر اس��اس اطلاعیه ستاد انتخابات کشور، آخرین مهلت قبول استعفا برای 
مشمولان ماده ۲۹ قانون انتخابات مجلس شورای اسلامی )داوطلبان نمایندگی مجلس( تاریخ 
۲۵ خرداد ماه ۱۴۰۲ اس��ت و قبول اس��تعفا بعد از مدت تعیین شده، جهت ثبت نام و اعلام 

داوطلبی انتخابات مجلس شورای اسلامی مورد پذیرش مراکز ثبت نام قرار نخواهد گرفت.
انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی و ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری 

جمعه ۱۱ اسفند برگزار می شود.

نایب رئیس مجلس:

 شرایط گسترش همکاری ایران و عمان بهتر از 
هر زمان دیگری است

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی بر توسعه 
رواب�ط همه جانبه ایران و عم�ان به ویژه روابط 
تجاری و اقتص�ادی تاکید ک�رد و گفت: اکنون 
شرایط و زمینه های گسترش همکاری های بین 

دو کشور بهتر از هر زمان دیگری است.
به گ��زارش گ��روه پارلمانی ایرنا، حجت الاس��لام 
مجتبی ذوالنوری در س��فر به عمان به عنوان مهمان 
ویژه مراسم بزرگداش��ت سالگرد رحلت امام خمینی 
)ره(، از نقش سازنده سلطان فقید عمان »قابوس بن 
سعید آل سعید« در تقویت روابط دو کشور و نیز از سفر اخیر سلطان جدید عمان »هیثم بن 
طارق آل سعید« که گام موثری در تحکیم روابط و گشودن فصل جدیدی در همکاری های 

دو کشور محسوب می شود، قدردانی کرد.
وی در ادامه به تش��ریح ابعاد شخصیت بی بدیل بنیان گذار انقلاب اسلامی ایران و تاثیرات 
عمیق آن بر منطقه و جهان، ابتکارات منحصر به فرد و اقدامات ایش��ان مانند، س��اقط کردن 
نظام طاغوتی شاهنش��اهی ۲۵۰۰ س��اله و به دنبال آن به هم زدن نظام اس��تکباری دوقطبی 
حاکم بر جهان پرداخت. نایب رئیس مجلس ش��ورای اس��لامی، ام��ام خمینی )ره( را منادی 
وحدت جهان اسلام و ادیان و مذاهب توحیدی توصیف کرد و گفت: از منظر امام )ره( بصیرت 
و بیداری مسلمانان، شناخت عمیق دشمنان اسلام و نقشه های شوم آنان و وحدت کلمه رمز 

موفقیت و راه برون رفت از مشکلات کنونی جهان اسلام و حل مشکل فلسطین است.
ذوالنوری در این نشس��ت به تأثیر انقلاب اس��لامی و تفک��رات و اقدامات امام خمینی )ره( 
و مقام معظم رهبری )مدظله العالی( بر احیاء، اس��تمرار، تقویت و توس��عه مقاومت در منطقه 
تاکید کرد. به گزارش ایرنا، مراسم بزرگداشت سالگرد رحلت امام خمینی )ره( با حضور جمعی 
از اندیش��مندان، محققان، ش��عرا، ادیبان، نخبگان سیاسی، اجتماعی، فرهنگی و دینی عمانی 
برگزار ش��د و پیش از سخنان نایب رئیس مجلس شورای اسلامی، تعدادی از شخصیت های 
عمانی با تجلیل از شخصیت ممتاز امام خمینی )ره( و تشریح تاثیرات سازنده انقلاب اسلامی 
بر منطقه و جهان، به ارائه نظرات و پیش��نهادهای خود در خصوص تعمیق ارتباطات سیاسی 

و فرهنگی ایران و عمان پرداختند.

رئیس جمهور با تاکید بر اینکه صنایع دفاعی 
و موش�کی در ایران بومی ش�ده اس�ت، گفت: 
قدرت و توان بازدارندگی ایران برای کشورهای 

منطقه، نقطه امنیت و صلح پایدار است.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، آیت الله سید 
ابراهیم رئیس��ی رئیس جمهور امروز )سه شنبه( در 
آیین رونمایی از موشک هایپرسونیک »فتاح« نیروی 
هوافضای س��پاه پاسداران انقلاب اسلامی، با قدردانی 
از تلاش��گران عرصه این دستاورد بزرگ که روحیه و 
اقتدار مضاعفی برای جمهوری اس��لامی و ملت ایران 
به ارمغان آورده اس��ت، گفت: اولی��ن مولفه قدرت و 
اقتدار ملت ایران در طول نهضت اس��لامی تا به امروز 
ایمان است که پیشروندگی انقلاب و مردم عزیز را به 

رغم توطئه های دشمنان تضمین کرده است.
وی پاسداش��ت ایمان، امید و اقت��دار ملی را امری 
مه��م توصیف و با اش��اره به دس��تاوردهای بزرگ و 
افتخار آمیز نیروی هوافضای س��پاه پاسداران انقلاب 
اسلامی که در س��ایه اهتمام به این مولفه ها حاصل 
ش��ده است، تصریح کرد: صنایع دفاعی و موشکی در 
ایران اس��لامی ب��ر پایه علم و دانش روز بومی ش��ده 
و وارداتی نیس��ت که بتوان این صنعت پیش��رفته و 

راهبردی را به حاشیه رانده شد.
 رئیس جمهور با اش��اره به وضعی��ت دفاعی امروز 
کشور و مقایسه آن با دوران دفاع مقدس، خاطرنشان 
ک��رد: صنعت موش��کی و دفاعی ما ام��روز در حالی 
پیش��رفته اس��ت که در دوران دفاع مق��دس قدرت 
دفاع��ی چندانی نداش��تیم، اما با هم��ت و مجاهدت 
فرزندان این س��رزمین قدرت بازدارندگی امروز برای 

ایران عزیز افتخار آمیز است.
آیت الله رئیس��ی قدرت و توان بازدارندگی ایران را 
برای منطقه نقطه امنیت و صلح پایدار دانست و افزود: 
برخی مسئولان کشورهای منطقه در دیدارهای اخیر 
عنوان می کردند ایران یار روزهای سخت است و اگر 
نبود تلاش های حاج قاس��م سلیمانی و نیروی قدس 

س��پاه و دفاعی که ایران از ما برابر هجوم تکفیری ها 
و داعشی ها داش��ت، امروز از کشورشان چیزی باقی 

نمانده بود.
وی با بیان اینکه حوزه بازدارندگی و قدرت نظامی، 
دفاعی و موش��کی ایران نه در سطح تهاجم، بلکه در 
سطح ذهن و فکر دشمن هم امتداد دارد، تاکید کرد: 
این قدرت موشکی معنایش آن است که منطقه از شر 
اشرار و تعرض بیگانگان در امان بماند و بارها گفته ایم 
که پی��ام آن برای مردم منطقه پی��ام امنیت و برای 
کس��انی که فکر تعرض به کشور را دارند، اقتدار برای 

حمایت از ملت ایران و مظلومان عالم است.
آیت الله رئیس��ی با تاکید ب��ر اینکه قدرت ایران در 
واق��ع قدرت منطق��ه و ملت های مظل��وم و پیام آن 
عزت، استقلال و بازدارندگی است، افزود؛ گاهی بیان 
ش��ده است که ساخت موشک برای چیست؟ که باید 
گفت برای بازدارندگی اس��ت؟  ما موشک می سازیم 

ت��ا مورد تعرض دش��منان قرار نگیری��م؛ در حقیقت 
موش��ک برای موشک نزدن دش��منان است نه برای 

موشک زدن ما.
رئیس جمهور با تبیین نقش شهید حسن طهرانی 
مقدم در تولید قدرت موش��کی برای ایران اسلامی و 
سختی ها و دشواری های او در این مسیر یادآور شد: 
شهید تهرانی مقدم بعد از شهادت شناخته شد، روزی 
ک��ه او حرکت در این مس��یر را آغاز کرد می گفتند با 
این تحریم ها مگر امکان دارد؟ اما  او همه تحریم ها را 
دور زد و آنها را بی اثر ساخت و به رغم همه تهدیدها 
و تحریم ه��ا این کار بزرگ را انجام داد و توان امنیتی 

کشور را ارتقا بخشید.
آیت الله رئیسی با تمجید از بالندگی حوزه صنعت 
دفاعی و هسته ای کشور گفت: رونمایی امروز پیامی 
هم به س��ایر صنایع کش��ور دارد ک��ه چگونه صنایع 
دفاعی و هس��ته ای ب��ه رغم تهدیده��ا و تحریم های 

دش��منان پیشرفت کرده است ، اما در سایر بخش ها 
شاهد چنین پیشرفت و بالندگی نیستیم؟ لذا ضروری 
اس��ت این تلاش و تجربه به س��ایر صنایع نیز لبریز 

شود، تا شاهد رشد و بالندگی آنها نیز شویم.
 وی تاکید کرد: مطمئناً در صنعت خودروس��ازی و 
دیگر صنایع میتوان از دس��تاوردها و درس های حوزه 
فناوری دفاعی استفاده کرد و با انجام کارهای بزرگ و 

ماندگار در زندگی مردم گره گشایی انجام داد.
رئیس جمهور ایمان و امید را از پیشران های اصلی 
پیش��رفت کش��ور قلمداد و با تاکید بر لزوم وحدت، 
انس��جام و همدلی همه ظرفیت ه��ا از جمله دولت و 
نیروهای مس��لح در این راس��تا، بیان داشت: دشمن 
از یکپارچگی و هم افزایی موجود که پیش��رفت های 
کش��ور را رقم زده است عصبانی است و خشم خود را 

در برخی عرصه ها بروز می دهد.
آیت الله رئیسی در پایان خطاب به دشمنان گفت: 
ممکن اس��ت شما از قدرت نظامی و دفاعی و رفاه در 
زندگی مردم ما خشمگین ش��وید ، اما آنچه برای ما 
مهم و حائز اهمیت است کسب رضای خدا و تولید و 

آفرینش اقتدار برای نظام و کشور عزیزمان است.
به گزارش ایرنا؛ موش��ک بالس��تیک هایپرسونیک 
»فت��اح« که توس��ط متخصص��ان نی��روی هوافضای 
سپاه تولید شده اس��ت، روز سه شنبه در مراسمی با 
حضور رئیس جمه��ور و جمعی از فرماندهان نظامی 
از جمله س��ردار سرلشکر حسین سلامی فرمانده کل 
سپاه پاسداران و سردار امیرعلی حاجی زاده فرمانده 
هوافضای سپاه رونمایی شد. این موشک با قابلیت های 
تاکتیکی، به دلیل برخورداری از پیش��ران س��وخت 
جامد نازل متح��رک مرحله دوم، قابلیت دس��تیابی 
به س��رعت های بسیار بالا و همچنین انجام مانورهای 
مختلف در داخل و خارج از جو زمین به منظور غلبه 

بر انواع سامانه های دفاع هوایی دشمن را دارد.
برد موشک فتاح ۱۴۰۰ کیلومتر و سرعت آن پیش 

از اصابت به هدف ۱۳ تا ۱۵ ماخ است.

توان بازدارندگی ایران برای کشورهای منطقه، نقطه امنیت و صلح پایدار است
رئیس جمهور در رونمایی از موشک هایپرسونیک فتاح:

رئیس کمیسیون شهرسازی شورا گفت: در ماده 
۱۲ با صراحت اعلام ش��ده بخش��ی از مساکن باید 
در مناطق حاش��یه نشین ساخت شود ولی در هیچ 

کدام از شهرهای کشور این اتفاق نیفتاده است!
"فریدون بابایی اقدم" افزود: ش��هرداری تبریز می 
خواهد در اراضی شهرک جوانان مسکن بسازد ولی 
مطمئن هس��تم  از منابع مالی به مش��کل برخورد 
خواه��د کرد و امیدواریم نمایندگان مجلس بتوانند 

بودجه ملی را تامین نمایند.
"علی نوای باغبان" نیز با اش��اره ب��ه اینکه در باز 
آفرین��ی مح��لات ۷۰ درصد به عه��ده دولت و ۳۰ 
درصد به عهده ش��هرداری ها می باشد گفت: دولت 
نباید از هزینه ها ش��انه خالی کند زیرا ش��هرداری 

نمی تواند از عهده این هزینه ها برآید.
وی خط��اب به نمایندگان مردم تبریز در مجلس 
افزود: چند ماه بعد در تبریز همایش سرمایه گذاری 
در س��طح بین المللی برگزار خواهد شد که در این 
مورد برای ما کمک کنید تا بتوانیم پروژه های راکد 

را تکمیل نماییم.
دیگ��ر عضو ش��ورا نیز گفت: در رابطه با مس��کن 
سازی، دولت هزینه ها را به گردن مردم می اندازد 

و در تولید مسکن اتفاق خاصی نیفتاده است!
"روح الله رش��یدی" افزود: در مورد رینگ شمالی 
آب تبریز، از حاش��یه ش��مالی تبری��ز اعتراضات را 
خواهید شنید و مردم این منطقه در فصل تابستان 
با افُت فش��ار آب مواجه خواهند شد که دولت باید 

کمک کند تا رینگ شمالی تکمیل گردد.
رئیس کمیس��یون فرهنگی و اجتماعی ش��ورای 
ش��هر تبریز نیز ب��ا ذکر این نکته که تمام مس��ائل 
مطرح می ش��ود ولی متاس��فانه پیگیری آنها کند 
پیش می رود گفت: بافت فرسوده و حاشیه نشینی 
تبریز از معضلات بزرگ اس��ت که اگر بودجه دولت 

نباشد قطعاً بازآفرینی شهر پیش نمی رود.
"غلامرضا احمدی" با اش��اره به اینکه کمک های 
دول��ت در حمل و نقل عمومی قاب��ل پیگیری می 
باشد افزود: اگر بتوانیم از سهمیه مناطق آزاد برای 
واردات خودرو استفاده کنیم می توانیم در حمل و 
نقل عمومی استفاده کنیم کمااینکه اتوبان جنوبی 

تبریز نیز به صورت لاک پشتی پیش می رود!
"محمدحسن اسوتچی" نیز ورود نیرو به شهرداری 
تبری��ز در دوره های قبلی به ص��ورت بی ضابطه را 
م��ورد انتقاد ق��رار داد و تاکید کرد: در مورد تبدیل 
وضعی��ت کارکنان اگ��ر در این مجل��س تکلیفش 
مشخص نشود تقابل ایجاد خواهد شد که امیدواریم 

به سر و سامان برسد.
"احمد علیرضابیگ��ی" اولین نماینده مردم تبریز، 
آذرش��هر و اس��کو در مجلس بود که به س��خنرانی 
پرداخت و گفت: ش��هرداری می تواند در راس��تای 
جذب سرمایه گذار از ظرفیت های موجود استفاده 

کرده و به این مهم اهتمام ویژه داشته باشد.

وی افزود: موضوع الحاق باسمنج در شرق تبریز را 
دو سال است که پیگیری می کنیم و هنوز به جایی 
نرس��انده ایم لذا باید در راستای اصلاح موضوع گام 
برداش��ته و از اختیارات و اقدامات دولتی اس��تفاده 
نماییم. بیگی اضافه کرد: لازم اس��ت س��ایر بخش 
ها با ش��هرداری تبریز در راستای برگزاری همایش 

سرمایه گذاری همگام شوند تا شاهد اقدامات مثبت 
در این خصوص باشیم.

وی در خص��وص ارتباطات بی��ن الملل و خواهر 
خواندگی تبریز با ش��هرهای برخی از کشور ها نیز 
تاکی��د کرد: این امر می تواند به ما کمک ش��ایانی 

داشته باشد تا جایگاه شهر اولین ها را ارتقا دهیم.

"روح الله متفکرآزاد" نیز به عنوان دومین سخنران 
با اشاره به اینکه انتظار داریم اقدامات و اتفاقات در 
خور شانی در سفر دوم رئیس جمهور رُخ دهد گفت: 
خط دوم متروی تبریز بعد از پیگیری های مداومی 
ک��ه صورت گرفت خوش��بختانه ب��ه مراحل پایانی 
رس��یده که با ۴۳۰ میلیون یورو به پایان می رسد 

و امیدواریم اس��تمرار خط خ��اوران به تبریز را هم 
ببنیم. وی در خصوص قانون جهش تولید مس��کن 
تاکید کرد: بهتر اس��ت پیگیری های بعد از سفر را 
م��ورد توجه ق��رار داده و تلاش کنیم در این س��فر 
از حضور وزیر مس��کن اس��تفاده کرده و از حاشیه 

نشینی بازدید داشته باشند.
متفک��رآزاد اضافه کرد: اگر رینگ ش��مالی تبریز 
تکمیل نش��ود احتمال بس��یار زیاد خطر کم آبی را 

شاهد خواهیم شد.
کارگ��ران  تبدی��ل وضعی��ت  وی در خص��وص 
ش��هرداری نیز تاکید ک��رد: مجلس برای این قضیه 
مصوب��ه ای داده بود که اکنون در ش��ورای نگهبان 
بلاتکلیف مانده است که البته ایراداتی به این لایحه 

گرفته شده و گفته که دولت با آن مخلف است. 
متفکرآزاد یادآور شد: صحبتی که رئیس جمهور 
اخیراً به مجلس آمده بودند و در این باره داش��تند 
این بود که قرار است در این خصوص صحبت های 

بیشتری به عمل آید.
"علیرضا منادی" نیز با اشاره به اینکه تا زمانی که 
در جامعه امیدواری نباش��د هیچ طرحی به نتیجه 
نمی رس��د گفت: اساسی ترین مجموعه هر جامعه، 
مردم است که باید امیدوار شوند لذاباید تلاش کنیم 

تا در بین مردم امیداوری ایجاد نماییم.

وی افزود: تبریز بهش��ت ماندگاری برای ماس��ت 
که در تلاش��یم برای آبادانی آن اقدامات بیش��تری 
انج��ام دهی��م ل��ذا ۱۰ میلیارد تومان دس��ت آورد 
ریاس��ت جمهوری در این دوره از سفرش بوده که 
ش��هرداری می تواند در راستای جذب آن اقدامات 

لازم را اجرایی کند.
منادی اضافه کرد: مس��ائل مختلفی که در جلسه 
امروز )س��ه شنبه( مطرح ش��د که نیازمند ۱۰ الی 
۱۵ فقره نامه خوب اس��ت که مدیران و مس��ئولان 
ش��هری می توانند با تنظی��م و تحویل به ما، نتایج 

را پیگیری نمایند.
وی ب��ا اش��اره ب��ه اینکه بنی��اد فرهن��گ و ادب 
آذربایجان در بودجه کشوری ردیفی نداشت یادآور 
شد: ولی ما توانستیم برای آن ردیفی ایجاد نماییم و 
لذا خواهشمندیم شهرداری خواسته های خود را به 
صورت مکتوب به دست ما برساند تا آنها را پیگیری 

کرده و به مرحله پایانی برسانیم.
"محمدحسین فرهنگی" نیز گفت: پیشنهاد انتقال 
آب سد شهید مدنی از طریق میدان چایی را داریم 
ک��ه می تواند در رفع آلایندگی تبریز کمک کرده و 

به شهر زیبایی خاص و جلوه فوق العاده ای دهد.
 وی افزود: بازاچه های محلی هم موضوعی است 
که احساس می کنم به کُندی پیشرفت می کند لذا 
در خصوص این مهم، اقداماتی اتخاذ ش��ود تا مردم 
بتوانند به آسانی به مایحتاج عمومی دسترسی پیدا 
کنند. استاندار آذربایجان شرقی نیز در پایان جلسه 
گفت: اتمام پروژه های نیمه تمام س��ال گذشته از 
جمله مباحثی بوده که با اهتمام ش��ورای ش��هر و 
ش��هردار تبریز به اتمام رس��ید کمااینکه در حوزه 

حمل و نقل تغییر آنچنانی اتفاق نیفتاده بود.
"عابدین خرم" با اش��اره ب��ه اینکه یکی از اولویت 
ه��ای اس��تانداری و ش��هرداری بحث مترو اس��ت 
افزود: وضعیت مترو کاملًا قفل ش��ده و در وضعیت 
بلاتکلیفی به سر می برد و دچار یک مشکل اساسی 
شده بود که به صورت جدی اتفاقاتی در این راستا 
اتفاق افتاده اس��ت و امیدواریم تا دو سال آینده به 

مرحله ای برسد.
وی، اولوی��ت چهارم را بحث س��اماندهی مناطق 
مرکزی ش��هر دانس��ت که به هر صورت باید آنها را 
تعیین تکلیف نمود و اضافه کرد: بازگشایی مسیرها 
و نهایتاً معضلی ک��ه در تبریز وجود دارد به عنوان 
اساس��ی ترین اهدافی که م��ی تواند آنها را دنبال و 

پیگیری کنیم در اولویت است.
 خرم خاطرنش��ان کرد: تلاش بر این اس��ت هم 
افزایی و هم راس��تایی برای حل مش��کلات شهری 
صورت گی��رد تا تبریز به عنوان یکی از خاس��تگاه 
های اساس��ی کشور که شرایط قابل قبولی ندارد به 
جایگاه شایس��ته خود دس��ت یابد لذا هدف، برنامه 
ریزی به س��مت و سویی است که ش��اهد اتفاقات 

مبارک در آینده باشیم.

سفر تاثیرگذار

بررسی مشکلات تبریز در نشست فوق العاده 
 نمایندگان مردم در مجلس و شورا 

به روایت »عصرآزادی«

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

یکصد و سی و نهُمین جلسه رسمی شورای ششم شهر تبریز روز سه شنبه ۱۶ خرداد ۱۴۰۲ به 
ریاست حجت الاسلام رسول برگی و با حضور اعضای شورا و شهردار تبریز به صورت علنی در 
عمارت تاریخی ساعت برگزار شد. در این نشست فوق العاده که در آستانه دومین سفر استانی 
رئیس جمهوری به آذربایجان ش�رقی تش�کیل گردید به غیر از پزشکیان و تاج الدینی که در 
مسافرت بودند ۴ نماینده مردم تبریز شامل محمدحسین فرهنگی، احمد علیرضا بیگی، روح 
الله متفکر آزاد و علیرضا منادی حضور یافتند. در این جلسه فوق العاده که استاندار آذربایجان 

شرقی نیز در اواخر تایم آن حضور یافت در مورد اصلی ترین مشکلات و موانع توسعه کلانشهر 
تبریز تبادل نظر ش�ده و مقرر گردید در س�فر رئیس جمهور به استان، برای پیگیری بخشی از 
آنها اقدام ش�ود. در ابتدای نشست، بررسی مشکلات کلانشهر تبریز از زبان اعضای شورا بیان 
گردید تا نمایندگان مجلس در جریان موارد ضروری قرار گرفته و در سفر قریب الوقوع ریاست 
جمهوری به استان نسبت به اخذ اعتبار برای حل آنها اقدام نمایند و پس از آن، نمایندگان حاضر 

در تالار شورا به ترتیب به اظهارنظر پرداختند...

نمایندگان مردم 
تبریز در مجلس 

معتقدند مشکلات 
شهر نیازمند ۱۵ 

فقره نامه است تا 
مدیران با تنظیم 
آنها نتایج را از ما 

پیگیری نمایند!
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 فرمان�ده منطق�ه یکم نی�روی دریایی س�پاه از پاس�خ مثبت 
فرمانده�ی و کنترل تنگه هرمز منطقه یکم نیروی دریایی س�پاه 
به درخواست کمک کش�تی تجاری خارجی در تنگه هرمز و رفع 

نگرانی آن خبر داد.
به گزارش ایرنا، دریادار دوم پاس��دار عباس غلامشاهی روز دوشنبه در 
این باره گفت: در بعد از ظهر روز گذشته )شنبه ۱۴ خرداد ۱۴۰۲ ساعت 
۱۶:۱۵( یک فروند کشتی تجاری با پرچم جزایر مارشال در هنگام ورود 
به تنگه هرمز بر روی کانال دریایی بین المللی ۱۶ درخواست کمک می 
کند که فرماندهی و کنترل تنگه هرمز سریعا با این کشتی تماس برقرار 
کرده و پس از بررس��ی درخواست و وضعیت منطقه، از حضور شناورهای 
س��بک غیر نظامی در نزدیکی این شناور رفع نگرانی و ابهام شد. فرمانده 
منطقه یکم نیروی دریایی س��پاه اف��زود: فرماندهی و کنترل تنگه هرمز 
به محض درخواس��ت کمک کش��تی تجاری، با کاپیتان کش��تی مذکور 
ارتباط رادیویی برقرار کرد و موضوع کمک را جویا می ش��ود که کاپیتان 
کشتی اعلام می کند: سه فروند قایق سبک کوچک غیر نظامی در فاصله 
چندمایلی از کشتی مشاهده کردهو نگران مزاحمت آنها برای خود است. 

س��ردار غلامشاهی افزود: متعاقبا با همکاری و تعامل با کشور همسایه)به 
دلیل قرار گرفتن موقعیت کشتی در آب های سرزمینی آن کشور(، پس 
از بررسی و حضور میدانی، نگرانی کاپیتان کشتی رفع و او نیز با تشکر و 
اطمینان خاطر به مس��یر دریانوردی خود ادامه می دهد. فرمانده منطقه 

یکم نیروی دریایی س��پاه خاطرنش��ان کرد : موضوع تامین امنیت، امداد 
رس��انی و پاسخ به موقع به درخواست کمک ش��ناورها و کشتی های در 
ح��ال تردد در تنگه هرمز و خلیج فارس امری همیش��گی بوده و تازگی 
نداشته است و قطعا هم ادامه خواهد داشت. وی در ادامه گفت: متاسفانه 
رس��انه های معاند به ص��ورت غیر حرفه ای و بدون پ��ای بندی به اخلاق 
رس��انه ای، به ایجاد فضای ناامنی دامن زده و با انتش��ار اخبار کذب در 
پی توجیه حضور نامش��روع و غیرموجه کشورهای فرامنطقه ای در خلیج 
فارس هس��تند. دریادار دوم غلامشاهی با اشاره به رصد لحظه ای و همه 
جانب��ه تحرکات ش��ناورهای فرامنطقه ای، در منطق��ه ماموریتی نیروی 
دریایی س��پاه تصریح کرد: در موقعیت درخواست کمک کشتی تجاری، 
هیچ شناور فرامنطقه ای حضور نداشته و اعلام این ادعا کذب محض بوده 
و موضع جمهوری اسلامی ایران مبنی بر اینکه حفظ امنیت خلیج فارس 
بر عهده کشورهای این منطقه است همواره مورد تاکید قرار گرفته است، 
زیرا توان و ظرفیت کش��ورهای حوزه جغرافیایی خلیج فارس به گونه ای 
اس��ت که می توانند با همکاری همدیگر، امنیت پایدار در خلیج فارس را 

برقرار کنند و هیچ نیازی به حضور کشورهای بیگانه در منطقه ندارند.

پاسخ مثبت نیروی دریایی سپاه به درخواست کمک شناور تجاری خارجی در تنگه هرمز


